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Protokół Nr LII/23 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 25 kwietnia 2023 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900 i trwały do godz. 1003. 

 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

 

Protokolant: Karolina Kozłowska 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka  

3. Przemysław Dybowski 

4. Stanisław Szczepan Kietliński 

5. Agata Koc 

6. Krzysztof Koc 

7. Zygmunt Józef Kosk 

8. Tadeusz Łopaciuk 

9. Antoni Malinowski 

10. Dorota Niemyjska 

11. Maria Jadwiga Radziszewska 

12. Włodzimierz Słonecki 

13. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

14. Violetta Maria Zdunek 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca, 

- Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy, 

- Skarbnik Gminy – Jadwiga Koc, 

- sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu, 

- kierownicy i dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych – lista obecności 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, powitał 

Radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Eugeniusza Święckiego, Sekretarz Annę 

Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, dyrektorów gminnych jednostek 

organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych. 

 



 

___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr LII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 25 kwietnia 2023 roku 

str.2 

 

Przewodniczący Rady Miejskich Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych 

Rady Miejskiej na sesji obecnych jest 15 i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności, 

3) przystąpienia Gminy Ciechanowiec do Stowarzyszenia „Lokalna Organizacja 

Turystyczna Wielki Gościniec Litewski”. 

7. Sprawozdanie z działalności i realizacji zadań Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ciechanowcu w 2022 roku. 

8. Informacja o działalności Klubów Seniora. 

9. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2022 roku. 

10. Sprawozdanie z realizacji „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ciechanowiec” w 2022 r. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Sprawy różne i wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje.  

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wpłynął wniosek 

od Burmistrza Ciechanowca o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 6 ppkt 4 

projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

w 2024 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto jest za przyjęciem 

wniosku o uzupełnienie porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie upoważnienia 

Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2024 roku zobowiązań w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa Stadionu Miejskiego  

w Ciechanowcu”. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Przemysław Dybowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został 

przyjęty większością głosów. 

 

Ad pkt 2  

Proponowany porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności, 

3) przystąpienia Gminy Ciechanowiec do Stowarzyszenia „Lokalna Organizacja 

Turystyczna Wielki Gościniec Litewski”, 

4) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2024 roku 

zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu”. 

7. Sprawozdanie z działalności i realizacji zadań Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ciechanowcu w 2022 roku. 

8. Informacja o działalności Klubów Seniora. 

9. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2022 roku. 

10. Sprawozdanie z realizacji „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ciechanowiec” w 2022 r. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Sprawy różne i wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad po zmianach. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad po 

zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Przyjęcie protokołu 

z poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 

protokołu z LI sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z LI sesji 

został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  

z pracy Burmistrza między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowiec 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu poinformował, 

że:  

- 30 marca ogłoszono nabór na stanowisko Kierownika Klubu Seniora w Malcu  

i w Ciechanowcu. Termin składania ofert upłynął 11 kwietnia. Oferty nie wpłynęły; 

- 30 marca podpisano aneks do umowy z firmą Euromax Krzysztof Rokicki na roboty 

uzupełniające w Szkole Podstawowej w Ciechanowcu i Szkole Podstawowej  

w Łempicach tj. - termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Łempicach, remont 

budynku gospodarczego oraz remont II piętra budynku szkoły oraz remont budynku 

gospodarczego przy Szkole Podstawowej w Ciechanowcu. Planowany termin 

zakończenia robót 31 lipca 2023 r.; 

- 31 marca uzyskano dofinansowanie w ramach Narodowego Programu Rozwoju 

Czytelnictwa - dotacja 12 000 zł przy udziale własnym 3 000 zł z przeznaczeniem na 

zakup książek do biblioteki szkolnej w Szkole Podstawowej w Ciechanowcu, oraz 3 

000 zł z przeznaczeniem na zakup książek dla dzieci oraz działania promujące 

czytelnictwo w przedszkolu w Ciechanowcu. Wkład własny w ramach tego projektu to 

750 zł. W dniu dzisiejszym podpisuję umowę o dofinansowanie w Kuratorium 

Oświaty w Białymstoku; 

- 31 marca złożono do Ministra Sportu i Turystyki wniosek o dofinansowanie  

(w ramach Programu OLIMPIA) budowy hali sportowej polegającej na zadaszeniu 

tartanowego boiska na Orliku przy ul. 11 Listopada 5A - konstrukcja z drewna 

klejonego z poszyciem dachu z membrany PCV dwuwarstwowej, z magazynkiem 

sportowym, szatnią i zapleczem sanitarnym. Ponadto hala zostanie wyposażona  

w 4 laserowe stanowiska strzeleckie, zgodnie z wymaganiami programu. Całkowita 

wartość zadania 2 122 857 zł, w tym dofinansowanie 1 485 999,90 zł i udział własny 

636 857,10 zł; 

- 2 kwietnia w 18. rocznicę śmierci Papieża Polaka w kościele pw. Trójcy 

Przenajświętszej w Ciechanowcu odbył się koncert upamiętniający św. Jana Pawła 

II. W koncercie wzięli udział artyści z naszej gminy: Chór Kantata, uczniowie ZSOiZ 

w Ciechanowcu, Marlena Pietraniuk, Sylwia Puchalska, Piotr Uszyński, Julia 

Tymińska, Sylwia Kryńska. Solistów do występu przygotowywał Pan Krzysztof Koc; 

- 3 kwietnia do Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego złożono wniosek na 

dofinansowanie zadania p.n. „Utwardzenie ścieżki do Przedszkola i Osiedla 

Mieszkaniowego” z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Środki przeznaczone na 
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dofinansowanie mają na celu poprawę bezpieczeństwa niechronionych uczestników 

ruchu, polegające w szczególności na przebudowie lub remoncie dróg dla pieszych, 

przejść, przejazdów dla rowerów lub peronów przystankowych. Jednostka 

samorządu terytorialnego może otrzymać ze środków funduszu 80 % kosztów 

realizacji zadania. Wnioskowana kwota to ok 300 000 zł; 

- 3 kwietnia w Komendzie Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Białymstoku 

odbyła się uroczystość przekazania promes na zakup samochodów pożarniczych.  

16 jednostek OSP z województwa podlaskiego, w tym OSP Ciechanowiec, otrzymało 

dofinansowanie na 28 nowych pojazdów. W imieniu Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Ciechanowcu promesę odebrali Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, Prezes 

OSP Ciechanowiec Marek Klejzerowicz oraz druh Tomasz Kowalewski. Promesa 

opiewa na kwotę 1 250 000 zł i jest przeznaczona na dofinansowanie zakupu 

ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego do jednostki; 

- 3 kwietnia ogłoszono zapytanie na opracowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej budowy wyniesionych przejść dla pieszych w skrzyżowaniach dróg 

gminnych w mieście Ciechanowiec: ul. Szkolna, ul. 11 Listopada, ul. Wojska 

Polskiego, ul. Kazimierza Uszyńskiego, ul. Konopnickiej. W wyznaczonym terminie 

nie wpłynęły oferty; 

- 4 kwietnia zostało ogłoszone zapytanie ofertowe na „Wykonanie zabudowy 

kuchennej wraz z dostawą i montażem wyposażenia kuchni w sprzęt AGD Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalnego w Kocach-Schabach”. Wpłynęło 7 ofert jednak nie 

wyłoniono wykonawcy. Po doprecyzowaniu ogłoszenia, wczoraj ogłoszono nowe 

zapytanie ofertowe. Termin składania ofert upływa w dniu 28 kwietnia; 

- 11 kwietnia Młodzieżowa Rada Miejska w Ciechanowcu ogłosiła konkurs 

fotograficzny „Moja mała Ojczyzna”. Konkurs polega na przygotowaniu pracy  

w formie zdjęcia (serii zdjęć) przedstawiających „Moją małą Ojczyznę” - wybrane 

miejsce, wydarzenie, sytuację oraz krótką informację o wykonanej fotografii. Konkurs 

ma charakter otwarty i jest skierowany do uczniów szkół ponadpodstawowych; 

- 12 kwietnia stowarzyszenie Inicjatyw Kulturalno-Artystycznych "Harmonia" złożyło 

wniosek w ramach konkursu: „Kapliczki Podlaskie 2023 - ocalić od zapomnienia” - 

otwarty konkurs ofert na realizację zadań samorządu województwa w 2023 r. 

ogłoszonym przez: Urząd Marszałkowski Województwa Podlaskiego - Referat 

Kultury. Wniosek został napisany we współpracy z pracownikiem Referatu 

Organizacyjnego urzędu i dotyczy renowacji krzyża przydrożnego u zbiegu ulic 

Kościuszki i 11. Listopada w Ciechanowcu; 

- 12 kwietnia prezes Stowarzyszenia Rodzina w Ciechanowcu Pani Cecylia Szmurło 

przekazała do Gminnego przytuliska dla zwierząt 240 kg karmy kupionej  

z przekazanego na ten cel 1 % podatku w rozliczeniu rocznym. Przytulisko powstało, 

aby bezdomne zwierzęta z terenu gminy Ciechanowiec nie trafiały do schroniska. 
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Zwierzęta znalazły tu tymczasowe schronienie i z nadzieją czekają na nowe domy. 

Obecnie w przytulisku na nowy dom czeka siedem psów; 

- 12 kwietnia została popisana umowa na organizację pikniku rodzinnego 

Ciechanowiec przeciwko przestępczości. Wniosek opiewa na kwotę 20 tys. zł.  

W ramach realizacji zadania kupione zostanie niezbędne wyposażenie dla KGW 

(takie jak: warniki, termosy, podgrzewacze) oraz produkty i materiały niezbędne  

do realizacji pikniku dla każdego z Kół Gospodyń Wiejskich z terenu gminy 

Ciechanowiec; 

- 15 kwietnia odbyła się kolejna akcja sprzątania rzeki Nurzec. W tym roku w ramach 

ogólnopolskiej akcji Operacja Czysta Rzeka. Do akcji dołączyli: Społeczna Straż 

Rybacka, druhowie OSP Ciechanowiec, samorządowcy, Wody Polskie - Nadzór 

Wodny w Ciechanowcu, pracownicy Urzędu Miejskiego, Ośrodka Pomocy 

Społecznej, Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu, Przedsiębiorstwa Robót 

Komunalnych FARE, piłkarze i zarząd klubu sportowego Unia Ciechanowiec, 

uczniowie i nauczyciele Szkoły Podstawowej i Przedszkola, licealiści, portal 

Wysokomazowiecki24 oraz mieszkańcy Ciechanowca i okolic - łącznie ok 60 osób. 

Zebrano 45 worków śmieci m.in.: szklane i plastikowe butelki, puszki, opakowania  

po papierosach, torby foliowe, opakowania po przynętach i zanętach, opony czy fotel 

samochodowy; 

- 16 kwietnia, 94 zawodników z całej Polski m.in. z: Łomży, Białegostoku, Czyżewa, 

Wysokiego Mazowieckiego, Sarnak, Zabłudowa, Terespola, Elbląga, Olsztyna 

rywalizowało w XV edycji Otwartego Turnieju Szachowego im. Czesława Burdziuka. 

Turniej odbył się na sali sportowej przy siedzibie Klubu Seniora; 

- 16 kwietnia Szkoła Podstawowa w Łempicach otrzymała dofinansowanie  

z Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej w Białymstoku w ramach 

przedsięwzięcia „Poznajemy Podlaskie” na zorganizowanie wycieczki krajoznawczej 

dla uczniów w wysokości 6 600 zł. Łączny koszt wycieczki to 9 371 zł. W ramach 

dofinansowania uczniowie pojadą na wycieczkę do Augustowa i Tykocina; 

- 17 kwietnia ogłoszono przetarg na zadanie „Budowa budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą na działce  

nr 3035/12, obręb Ciechanowiec”. Przedmiotem zamówienia jest budowa socjalnego 

budynku mieszkalnego wraz z instalacjami wewnętrznymi, infrastrukturą 

towarzyszącą, m.in. przyłącza do budynku oraz zagospodarowaniem terenu. Gmina 

otrzymała na ten cel 9 289 320,16 zł dofinansowania z Rządowego Programu 

Wsparcia Budownictwa Socjalnego i Komunalnego - Mieszkania Komunalne.  

Termin składania ofert do 8 maja; 

- 18 kwietnia w wyniku ogłoszonego przetargu na Przebudowę Stadionu Miejskiego 

w Ciechanowcu wpłynęło dwie oferty: MIKABO Łapy - na kwotę 21 200 000 zł oraz 

INTERHALL Sp. z o.o. Katowice na kwotę 18 982 849,21 zł. Kwota dofinansowania 

to 10 800 000 zł; 
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- 18 kwietnia otrzymaliśmy informację o przyznaniu Młodzieżowej Drużynie 

Pożarniczej działającej przy OSP w Ciechanowcu dofinansowania w kwocie 22 960 

zł na organizację obozu sportowo-szkoleniowego. Obóz będzie trwał dwa tygodnie 

od 6 do 19 czerwca i zostanie zorganizowany w ośrodku wypoczynkowym  

w Ostródzie; 

- 19 kwietnia upłynął termin składania ofert na dostawę fabrycznie nowego ciężkiego 

wozu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Ciechanowiec. Na zadanie przeznaczyliśmy 

kwotę 1 250 000 zł. Wpłynęła jedna oferta od firmy „WAWRZASZEK ISS Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością, Spółka Komandytowa” z Bielsko-Białej na kwotę 

1 645 248 zł; 

- 20 kwietnia Zarząd Województwa Podlaskiego jako Instytucja Zarządzająca 

Regionalnym Programem Operacyjnym ogłosił nabór wniosków o dofinansowanie 

projektów ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego na 

dofinansowanie nowoczesnego oświetlenia. Montaż/instalacja efektywnego 

energetycznie oświetlenia w gminach lub obiektach użyteczności publicznej oraz 

systemy sterowania oświetleniem. Gmina 20 kwietnia złożyła taki wniosek. 

Rozstrzygnięcie w czerwcu. Kwota wnioskowana to 1 398 068,27 zł z czego Gmina 

można uzyskać dofinansowanie w 85% czyli w kwocie 1 188 358,02 zł; 

- 21 kwietnia zostało ogłoszone zapytanie na zadanie „Budowa obiektów małej 

architektury w ramach rewitalizacji małej skali na terenie Miasta Ciechanowiec –

zagospodarowanie terenu nad zalewem” Gmina otrzymała na ten cel dofinansowanie 

z Urzędu Marszałkowskiego w kwocie 128 639,31 zł, środki własne Gminy ok 30 000 

zł. Czas realizacji projektu to 30.06.2023 r. Składanie ofert mija w dniu 5 maja; 

- 24 kwietnia podpisano aneks do umowy z firmą AQUA SOFT Kazimierz 

Łukaszewicz na pracę dodatkowe przy stacji uzdatniania wody w Radziszewie 

Sieńczuch tj. dostawa, montaż i adaptacja 481 wodomierzy z interfejsem 

komunikacyjnym, wraz z niezbędną infrastrukturą sieciową, serwerem i aplikacją 

nadzorczą oraz dostawa i montaż 42 hydrantów z zasuwami. Zakończenie realizacji 

robót 30 czerwca 2023 r. Wartość robót wynosi 657 631,99 zł; 

- 22 kwietnia Gmina Ciechanowiec włączyła się w organizację I Dni Kultury 

Chrześcijańskiej Podlasia Nadbużańskiego, w ramach których w diecezji 

Drohiczyńskiej zorganizowano cykl imprez kulturalnych, w tym m.in. koncert zespołu 

„Siewcy Lednicy” w Ciechanowcu; 

- 24 kwietnia wojewódzcy radni zdecydowali o przyznaniu 26 000 zł (wnioskowaliśmy 

o 70 000 zł) dla Ochotniczej Straży Pożarnej Ciechanowiec na zakup ciężkiego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego; 

- 24 kwietnia Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu otrzymał 19 700 zł na 

organizację pikniku patriotycznego z programu dotacyjnego „Symbole Narodowe 

RP”. Na 382 złożone wnioski, nasz wniosek znalazł się na 12 miejscu. W ramach 
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zadania zostanie zorganizowany w okresie letnim międzypokoleniowy piknik rodzinny 

połączony z warsztatami dla najmłodszych, konkursami, animacjami, koncertami 

patriotycznymi oraz wspólnym śpiewaniem pieśni patriotycznych; 

- 25 kwietnia w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu,  

o godz. 17.00 odbędzie się kolejne spotkanie informacyjne dla osób 

zainteresowanych możliwością uzyskania dofinansowania do wymiany pieca, 

docieplenia domu oraz montażu odnawialnych źródeł energii w ramach programu 

„Czyste Powietrze”; 

- 3 maja odbędą się uroczystości upamiętniające 232. rocznicę uchwalenia 

Konstytucji 3 Maja, które zostały połączone z Obchodami Dnia Strażaka. 

Uroczystości rozpoczną się o godz. 11.00 w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki 

Publicznej okolicznościowym montażem słowno-muzycznym, następnie o godz. 

12.00 odbędzie się msza święta w intencji Ojczyzny. Po mszy nastąpi złożenie 

kwiatów pod pomnikiem Świętego Jana Pawła II i obchody Dnia Strażaka na placu 

przy kościele pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu; 

Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że wpłynęła decyzja z Urzędu 

Marszałkowskiego o przyznaniu 405 826,00 zł na wykonanie przebudowy drogi na 

odcinku Kobusy-Łempice. 

Na zakończenie sprawozdania Burmistrz Ciechanowca skierował słowa 

podziękowania w stronę jednej z mieszkanek Ciechanowca, która swoją nienaganną 

postawą przyczyniła się do ujęcia sprawców zniszczenia mienia. Zniszczona została 

tablica informacyjna, znajdująca się przy ścieżce widokowej. Dzięki interwencji 

kobiety ustalono tożsamość wandali  (w zdarzeniu uczestniczył również syn kobiety)  

i wyznaczono im karę, w ramach której mają za zadanie posprzątać cały teren przy 

ścieżce i wieży widokowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie 

między sesjami interpelacje i zapytania nie wpłynęły. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i pojęcie uchwał w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 

Koc o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że główna zmiana w budżecie dotyczy 

wprowadzenia środków z budżetu państwa na wypłaty stypendiów w wysokości 

45 000 zł.  

 

Pozostałe zmiany dotyczą wewnętrznych przeniesień i przedstawiają się 

następująco: 

- koszty zakupu energii elektrycznej do budynków pozostałych stanowiących 

własność gminy – 10 000 zł; 

- środki na zakup ubrań galowych dla członków gminnych jednostek OSP – 34 000 

zł; 

- wykonanie dokumentacji kosztorysowej na budowę Zakładu Opiekuńczo-

Leczniczego w Pobikrach – 60 000. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok o treści zgodnej  

z przedłożonym projektem.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zmian w budżecie gminy 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0 BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
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Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

pojęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 411/LII/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów 

płatności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały został 

przygotowany z uwagi na zmianę osoby inkasenta. W związku z zakończeniem 

umowy o pracę jednego z pracowników Urzędu Miejskiego, wyznaczono nowego 

inkasenta, któremu powierzono pobór inkasa opłaty targowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Głosowano w sprawie: 

stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

pojęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 412/LII/23 w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów 

płatności stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Ciechanowiec do 

Stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna Wielki Gościniec Litewski”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt dotyczy 

przystąpienia gminy Ciechanowiec do Stowarzyszenia „Lokalna Organizacja 

Turystyczna Wielki Gościniec Litewski”. Przystąpienie do takiej organizacji ma duże 

znaczenie dla rozwoju turystyki i kultury na terenie naszej gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Ciechanowiec do Stowarzyszenia „Lokalna 

Organizacja Turystyczna Wielki Gościniec Litewski”. 
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Głosowano w sprawie: 

przystąpienia Gminy Ciechanowiec do Stowarzyszenia „Lokalna Organizacja 

Turystyczna Wielki Gościniec Litewski”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

pojęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 413/LII/23 w sprawie przystąpienia Gminy Ciechanowiec do 

Stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna Wielki Gościniec Litewski” 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca  

do zaciągnięcia w 2024 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt niniejszej uchwały 

umożliwi Burmistrzowi w tym roku podpisanie umowy z wykonawcą na „Przebudowę 

Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja wstrzymała się od głosu w sprawie projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

 

Radny Przemysław Dybowski zapytał, czy na ten moment można stwierdzić w jaki 

sposób gmina zabezpieczy środki na finansowanie tej inwestycji. Czy całość będzie 

pochodziła z kredytu, czy tylko część. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że od początku swojej 

kadencji nie zaciągnął jeszcze żadnego kredytu i jest daleki od tego. Kwota jest 

duża, tym bardziej, że ruszył już przetarg na budowę bloku komunalnego, gdzie 

różnica miedzy przyznaną dotacją, a kwotą kosztorysową wynosi blisko 5 000 000,00 

zł. Zadanie inwestycyjne pn. „Budowa Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu” uzyskało 

dofinansowanie ze środków Polskiego Ładu w kwocie 10 800 00,00 zł. Zanim 

jeszcze przedłożono projekt uchwały upoważniającej do zaciągnięcia zobowiązania, 

wykonano wstępne rozeznanie w celu pozyskania innych źródeł finasowania tych 

dwóch inwestycji. Jedną z takich możliwości prawdopodobnie będą środki z piątej 

edycji Rządowego Funduszu Polski Ład, które stanowiłyby całość brakującej kwoty, 

potrzebnej do realizacji inwestycji (8 000 000,00 zł). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

 

Radny Jan Krzysztof Binaś zadał pytanie dotyczące możliwości przeprojektowania 

Stadionu Miejskiego i zmniejszenia zakresu prac tak, aby zmieścić się w kwocie 

11 000 000,00 zł. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki odpowiedział, że wykonano już 

przeprojektowanie, w ramach którego zmniejszono zakres prac przy remoncie 

Stadionu Miejskiego, a tym samym koszty z 27 000 000,00 zł na 18 000 000,00 zł. 

Zamiana nawierzchni sztucznej na naturalną oraz zaprojektowanie systemów 

nawadniania i odwadniania zwiększyłyby wartość inwestycji o ok. 4 000 000,00 zł. 

Samo utrzymanie naturalnej nawierzchni jest o wiele bardziej kosztowne. 

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który w swojej wypowiedzi poinformował, że: 

„ 4 lata temu jak przychodziliśmy do tej Rady, dostaliśmy w spadku w granicach 

13 000 000,00 zł kredytu i nikt nad tym jakoś się nie zastanawiał po co idzie do tej 

Rady, więc tym samym Burmistrz też nie wchodził w oszczędności, tylko ten kredyt 

trzeba było w większości spłacić i nie wiem ile tam go już zostało, ale 

prawdopodobnie nie za wiele. Na dzień dzisiejszy te 13 000 000,00 zł tego kredytu 

byłoby w granicach 30 000 000,00 zł po przeliczniku dzisiejszych kwot i tak to trzeba 

rozumieć i uważam, że jeśli coś robić, to trzeba robić dobrze, z zapasem na 

przyszłość. Żeby znów czegoś nie przerabiać, nie dobudowywać. Ja rozumiem,  

że nie jest to mała kwota, te 8 000 000,00 zł, ale jeśli już coś robić, to robić to dobrze, 

a my w Ciechanowcu już kilka takich inwestycji, nad którymi gdybaliśmy przeszło 

obok. I dobrze o tym wiecie, że po prostu straciliśmy. Uważam, że jak Pan Burmistrz, 
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tak i Pani Skarbnik wiedzą co robią, bo w końcu nie nas będą rozliczać, tylko ich… 

Ale jeśli się coś pobuduje, to zostanie w tym mieście i nie tylko dla miasta, ale także 

dla całej gminy no i dla przyjezdnych. Uważam, że powinniśmy podjąć tą decyzję 

odważnie i nie gdybać. Dziękuję”. 

 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że jeśli  

w tym roku nie zostanie zaciągnięty kredyt i zostaną zrealizowane wszystkie 

inwestycje zaplanowane do końca roku, to zadłużenie będzie wynosić 4 500 000,00 

zł. Nawet gdyby w przyszłym roku wzięto 8 000 000,00 zł i żadnego innego kredytu 

to nadal zostaje 12 000 000,00 zł, czy tyle, ile w punkcie wyjścia. Burmistrz dodał, że 

zrobi wszystko, aby ten kredyt był jak najmniejszy, tak jak było do tej pory. Dodał, że 

podejmując zadanie przebudowy Stadionu Miejskiego, przez ostatni rok swojej 

kadencji zechce uzyskać dofinansowanie w wysokości  przynajmniej 50% wartości 

inwestycji. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która poinformowała, że uchwała dotyczy 

zobowiązania, a nie kredytu, tzn. daje możliwość Burmistrzowi na podpisanie umowy 

na wykonanie. Decyzja o zaciągnięciu kredytu będzie podejmowana, kiedy będzie 

ustalony budżet na 2024 rok, czyli w momencie kiedy Burmistrz będzie już wiedział  

o możliwościach pozyskania dodatkowych środków. Dzisiejsza uchwała jest to 

prawne upoważnienie Burmistrza do podpisania umowy z wykonawcą i nic poza tym. 

 

Przewodniczący Rady Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2024 

roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu”. 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2024 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa Stadionu Miejskiego 

w Ciechanowcu”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 8, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Aneta Joanna Czarnecka, Agata Koc, Krzysztof Koc, Antoni Malinowski, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
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Kietliński, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Dorota Niemyjska, Włodzimierz 

Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta większością głosów. 

 

Uchwała Nr 414/LII/23 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca  

do zaciągnięcia w 2024 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu” stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie  

z działalności i realizacji zadań Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu w 2022 

roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Dyrektor OPS Marzenę 

Kryńską o przedstawienie sprawozdania. 

 

Dyrektor OPS Marzena Kryńska poinformowała, że OPS to jednostka organizacyjna 

gminy Ciechanowiec. Realizuje zadania z zakresu pomocy społecznej. Celem 

pomocy społecznej jest pomoc osobom i rodzinom w przezwyciężaniu trudnych 

sytuacji, które wynikają z bezrobocia, niepełnosprawności oraz długotrwałej  

i przewlekłej choroby. Aby uzyskać świadczenia z pomocy społecznej dochód na 

osobę nie może przekraczać 776,00 zł w przypadku osoby samotnej oraz 600,00 zł 

w przypadku rodziny. Świadczenie rodzinne przysługuje w przypadku, gdy dochód na 

osobę w rodzinie nie przekracza kwoty 674,00 zł, z funduszu alimentacyjnego 800,00 

zł oraz jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia dziecka 1922,00 zł na osobę. 

Świadczenia z opieki społecznej można podzielić na dwie grupy, tj. świadczenia  

w formie finansowej i formie niefinansowej. Forma finansowa to zasiłki okresowe, 

celowe, stypendia, świadczenia rodzinne, zasiłki pielęgnacyjne, świadczenia  

z funduszu alimentacyjnego. Do świadczeń niefinansowych zaliczamy pokrywanie 

odpłatności za pobyt w domu opieki społecznej, schroniska, dożywianie dzieci  

w szkołach i usługi opiekuńcze.  

Rok 2022 przyniósł nowe zadania do realizacji w OPS: 

- od 4 stycznia realizacja dodatków osłonowych (z tej formy skorzystało 1500 rodzin), 

na ten cel wydatkowano 902 000,00 zł; 

- w lutym (po wybuchu wojny na Ukrainie) wypłacano jednorazową zapomogę  

w kwocie 300,00 zł na osobę. Z tej formy skorzystało 289 osób. Dodatkowo dzieci  

z Ukrainy były dożywiane w placówkach oświatowych na terenie gminy. Pracownicy 

Ośrodka pomagali w dystrybucji żywności i wydawania artykułów znajdujących się na 

Hali Sportowej przy ul. 11-go listopada; 

- realizacja dodatków węglowych i dodatków do innych źródeł ogrzewania. Z tej 

formy skorzystało ponad 2500 rodzin. Na ten cel wydatkowano 5 500 000,00 zł. 
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- od grudnia 2014 roku funkcjonuje Środowiskowy Dom Samopomocy – zadanie 

zlecone do realizacji organizacji pozarządowej Towarzyszenie Pomocy Szansa. Jest 

to zadanie z zakresu pomocy społecznej. Wszystkie osoby, które tam przebywają 

otrzymują decyzję kierującą przez OPS. 

 

Wszystkie sprawy, jakie wpływają do Ośrodka Pomocy Społecznej rozpatrywane są 

indywidualnie. Przeprowadzany jest wywiad środowiskowy, w trakcie którego 

określana jest sytuacja dochodowa, majątkowa i zdrowotna danej rodziny. Ustalany 

jest plan pomocy i przyznawana decyzja administracyjna, która określa wysokość 

świadczenia. Od marca 2022 roku realizowany jest projekt Rozwój Usług 

Społecznych w gminie Ciechanowiec. Wartość projektu wynosi 1 907 000,00 zł,  

z czego środki własne stanowią 85 000,00 zł. W ramach tego projektu utworzono 

wypożyczalnię sprzętu rehabilitacyjnego, Klub Seniora w Malcu oraz w Czajach, 

Świetlicę Środowiskową oraz dwa mieszkania chronione przy ul. Podlaskiej 

(przeprowadzono remont świetlicy w Malcu oraz pomieszczeń mieszkań chronionych 

przy ul. Podlaskiej) oraz zatrudniono specjalistów, którzy realizują zadnia określone 

w projekcie. 

Na pomoc społeczną w 2022 roku wydatkowano ponad 16 000 000,00 zł. Środki 

własne to 1 304 000,00 zł, które stanowiły 8% całości wydatków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z działalności i realizacji zadań Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ciechanowcu w 2022 roku stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 8  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja  

o działalności Klubów Seniora. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Dyrektor Ośrodka 

Pomocy Społecznej Marzenę Kryńską o omówienie informacji. 

 

Dyrektor OPS Marzena Kryńska poinformowała, że na terenie gminy Ciechanowiec 

funkcjonują 4 Kluby Seniora w miejscowościach: Ciechanowiec, Wojtkowice Stare, 

Czaje Wólka i Malec. Kluby Seniora funkcjonują jako ośrodki wsparcia w strukturze 

Ośrodka Pomocy. Uczestnictwo jest bezpłatne, a uczestnikami są osoby nieaktywne 

zawodowo, po 60-tym roku życia. Bezpośredni nadzór nad klubem sprawuje 

kierownik, który bezpośrednio podlega pod dyrektora OPS. Seniorzy mają 

zapewnione różnego rodzaju zajęcia ze specjalistami, warsztaty, wyjazdy, wieczorki, 

spotkania okolicznościowe. Środki na ten cel pochodzą z dofinansowania z budżetu 

państwa oraz Unii Europejskiej. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania. 

 

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który poinformował, że jest członkiem Klubu 

Seniora i w imieniu swoim i kolegów seniorów podziękował za tę działalność.  

 

Informacja o działalności Klubów Seniora stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Ocena zasobów 

pomocy społecznej za 2022 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Dyrektor OPS Marzenę 

Kryńską o omówienie informacji. 

 

Dyrektor OPS Marzena Kryńska poinformowała, że ustawa o pomocy społecznej 

wprowadziła narzędzie jakim jest ocena zasobów pomocy społecznej, która jest 

sporządzana corocznie w oparciu o analizę sytuacji społeczno-demograficznej. 

Ocenie podlegają 3 lata i dotyczy ona sytuacji demograficznej, rynku pracy oraz 

świadczeń finansowanych z pomocy społecznej. To narzędzie służy do opracowania 

programów osłonowych z zakresu pomocy społecznej na kolejne lata oraz 

sporządzanie budżetu na poszczególne województwa z zakresu pomocy społecznej. 

Dotyczy to danych na terenie gminy, powiatu oraz województwa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2022 roku stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie  

z realizacji „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ciechanowiec” w 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Annę 

Czapkowską o omówienie sprawozdania. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zapewnienie opieki 

zwierzętom bezdomnym należy do zadań własnych gminy, a uchwalenie programu 

należy do kompetencji Rady Miejskiej. 30-go marca 2022 roku Rada Miejska 

uchwałą podjęła taki program. Środki na realizację zadań wynikających z programu 

zostały zabezpieczone w budżecie gminy na 2022 rok w wysokości 40 000,00 zł. 

Program dał możliwość rozpoczęcia wypełniania ustawowych obowiązków mających 
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na celu dobro zwierząt i przeciwdziałanie ich bezdomności. W grudniu 2021 roku 

zawarto umowę ze schroniskiem „Zwierzaki do wzięcia” oraz lekarzem weterynarii.  

W styczniu 2022 r. wskazano gospodarstwo rolne w celu zapewnienia miejsca 

zwierzętom gospodarskim. Dodatkowo w 2022 roku przy współpracy z jednostkami 

podległymi zorganizowano akcje informujące o problemie bezdomności zwierząt, 

którym towarzyszyła zbiórka karmy do przytuliska. Ostatecznie na zadania ujęte  

w programie gmina wydała w 2022 roku 8 550,30 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z realizacji „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ciechanowiec” w 2022 r. 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne  

i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski przypomniał Radnym, że do końca 

kwietnia należy złożyć oświadczenia majątkowe. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Biura Obsługi 

Rady Miejskiej wpłynęło pismo od Burmistrza z informacją o działalności 

Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE. Przewodniczący Rady Miejskiej Marek 

Karolewski odczytał treść pisma. Pismo stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 

zabrać głos. 

 

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który zwrócił się z pytaniem do Burmistrza 

dotyczącym prac przy równaniu dróg w terenie po sezonie zimowym. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki odpowiedział, że prace równiarki trwają 

cały czas. Po zgłoszeniu potrzeby wyrównania drogi Prezes PRK FARE Sp. z o.o. 

przygotowuje ofertę, a Urząd wydaje decyzję do wykonania. Burmistrz dodał, że 

Prezes wie ile takich prac zostało wykonanych i oddał mu głos. 
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Prezes Wojciech Puchaczewski poinformował, że równiarka pracuje codziennie,  

a dróg jest sporo. Takich prac nie da się przyspieszyć, w związku z tym wyrównanie 

jednej drogi zajmuje czasami cały dzień. Prace związane z wyrównaniem 

wspomnianej przez Radnego Malinowskiego drogi zostały zaplanowane na koniec 

tygodnia. 

 

Radny Antoni Malinowski poinformował, że w zaistniałej sytuacji podziękuje za 

równiarkę ponieważ sam wyrównał już drogę i zwrócił się z prośbą, aby w przyszłości 

usprawnić współpracę pomiędzy gminą, a zarządem PRK FARE Sp. z o.o., ponieważ 

w jego opinii jest już za późno na równanie ponieważ drogi zdążyły już wyschnąć. 

 

Głos zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś, który zwrócił się z pytaniem do Burmistrza 

dotyczącym postępowania z MPO. 

 

Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że postępowanie z MPO jest nadal  

w toku, możliwe jest unieważnienie przetargu z uwagi na niefortunne zapisy w nim 

zawarte. MPO odwołało się, a kolejna rozprawa odbędzie się prawdopodobnie po 

weekendzie majowym.  

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że był świadkiem zamiatania 

ulic Łomżyńskiej i Kuczyńskiej i ma prośbę do pracownika z urzędu, żeby zwrócił 

uwagę firmie zamiatającej chodniki na sposób wykonywania prac, ponieważ 

zgarniając piach z chodnika ciągnikiem z zamiatarką, robi przy tym tumany kurzu, 

który osiada na oknach, samochodach i nie tylko. Takie sprzątnie nie przynosi efektu, 

a przy okazji denerwuje ludzi. 

 

Burmistrz Ciechanowca poinformował, że wspomniane ulice, to ulice wojewódzkie  

i urzędnik nie może wyznaczać im zadań. Zdaniem Burmistrza więcej kurzu jest, 

kiedy piach leży na ulicy, niż kiedy zostanie sprzątnięty w ciągu jednego dnia. Ludzie 

w gminie Ciechanowiec są bardzo roszczeniowi i nie da się nic zrobić bez 

jakichkolwiek skarg. Pewne prace trzeba wykonać, ale nie da się tego zrobić tak, aby 

wszystkich zadowolić. W dalszej części swojej wypowiedzi Burmistrz kontynuował 

temat wykonywania prac na terenie gminy. 

 

Głos ponownie zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że kiedy PRK FARE 

Sp. z o.o. sprząta chodniki, to ma ze sobą zbiorniki wodne, nie ma kurzu, zbierają 

piach i jest czysto. Radny wrócił do tematu sprzątania wspomnianych wcześniej ulic. 

 

Burmistrz zwrócił się do Radnego Krzysztofa Koca z sugestią, żeby zamiast 

rozwodzić się na temat niewłaściwego sprzątania na posiedzeniu Rady Miejskiej 

powinien napisać e-mail do Zarządu Dróg Wojewódzkich. 
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Ad pkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  

i zamknął obrady LII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które 

jest przechowywane. 

 

   Protokołowała:      Przewodniczący Rady  

         Miejskiej 

 

Karolina Kozłowska       Marek Karolewski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


